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Адрес Luoyang Glass New Era I/E CO.,LTD 
(Luoyang Glass Company Limited) 
No.9 Tanggong Zhong Road 
Luoyang City, Henan Province

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Products include clear, blue, brown, grey, and green float glass and on-line coating glass. The company has high competitive advantages in rich
product categories and high quality, and thickness of glass ranges from 0.55 to 25mm and maximum size is 4000mm×12000mm. It owns intellectual
property rights of float glass production technology, and takes a leading place in ultra-thin and ultra-thick float glass production.

Luoyang Glass Company Limited has achieved the right to handle import and export business in 1989, which is one of the earliest companies to
achieved such rights. Products are exported to more than 80 countries and regions in Asia, Europe, America, Australia, and Africa and have gained
high international reputations. Luoyang Float Glass has a high demand in the international markets, and our company provides the following products
for exports:

Clear Float Glass 0.55 mm－25mm 
peony green 4mm/5mm/5.5mm/6mm 
ocean blue Float Glass4mm/5mm/6mm 
Silver Mirror2mm-6mm 
Tempered Glass and Laminated Glass 
Low-E Glass

 

Company Profile of Luoyang Glass New Era I/E CO.,LTD

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
www.glassglobal.com - Международный Портал для Стекольной Промышленности - OGIS GmbH

powered by www.glassglobal.com


